
Rada školy pri Škole pre mimoriadne nadané deti a Gymnáziu, Teplická 7, 831 02 Bratislava 
 
 

Zápisnica 
zo zasadnutia 

Rady školy pri Škole pre mimoriadne nadané deti a Gymnáziu, Teplická 7, Bratislava 
zo dňa 12. októbra 2023 

 
 
Prítomní: Ing. Alexandra Velická, PhD., Mgr. Katarína Karšňáková, Mgr. Renáta Šramová, JUDr. Ing. 
Rudolf Cándra, Roman Chudík, Ing. Martin Mikuš, Mgr. Ing. Peter Cmorej, PhDr. Ing. Lucia Vidanová, 
Doc. RNDr. Ivan Haverlík 
 
Neprítomní:  Mgr. Simona Petrik – ospravedlnená neúčasť 
 
Hostia: PhDr. Jolana Laznibatová, CSc.- riaditeľka školy 
 
Rada školy je uznášania schopná. 
 
Program: 
 

1. Otvorenie zasadnutia. Privítanie a predstavenie nového člena Rady školy 
2. Voľba zapisovateľa a overovateľa zápisnice 
3. Prerokovanie a schválenie upraveného znenia Štatútu rady školy 
4. Prerokovanie Správy o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za 

školský rok 2022/2023 Oboznámenie Rady školy s Pracovným poriadkom, Školským 
poriadkom, ŠkVP APROGEN, Organizačným poriadkom. 

5. Prekovanie Plánu údržby a opráv 
6. Diskusia k návrhu opatrení v nadväznosti na požiar v budove školy 
7. Záver. 

 
K bodu 1:  
Predsedníčka Rady školy Ing. Alexandra Velická, PhD. privítala prítomných a otvorila zasadnutie Rady 
školy (ďalej len „RŠ“). 
Privítala a predstavila novú členku RŠ za študentov Sofiu Konečnú. 
 
K bodu 2: 
Nasledovala voľba zapisovateľky a overovateľov zápisnice. Za zapisovateľku bola navrhnutá  
p. Mgr. Šramová 
Hlasovanie o návrhu: 
Počet všetkých členov RŠ: 11 
Počet prítomných členov RŠ: 10 
Výsledky hlasovania: za: 10 hlasov, zdržali sa: 0 hlasov, proti: 0 hlasov 
 
Za overovateľku bola navrhnutá Mgr. Katarína Karšňáková  
Hlasovanie o návrhu: 
Počet všetkých členov RŠ: 11 
Počet prítomných členov RŠ: 10  
Výsledky hlasovania: za: 10 hlasov, zdržali sa: 0 hlasov, proti: 0 hlasov 
 
RŠ jednohlasne odsúhlasila návrh jednotlivých bodov programu,  
Hlasovanie o návrhu: 
Počet všetkých členov RŠ: 11 
Počet prítomných členov RŠ: 10 
Výsledky hlasovania: za: 10 hlasov, zdržali sa: 0 hlasov, proti: 0 hlasov 
 
K bodu 3: 
Predsedníčka RŠ predložila na prerokovanie návrh zmien Štatútu RŠ. Návrh upraveného štatútu bol 
zaslaný členom RŠ e-mailom spolu s pozvánkou na zasadnutie RŠ. Naposledy bol upravený v roku 
2005, ide o formálne zmeny a aktualizáciu. 



Hlasovanie o návrhu: 
Počet všetkých členov RŠ: 11 
Počet prítomných členov RŠ: 10  
Výsledky hlasovania: za: 10 hlasov, zdržali sa: 0 hlasov, proti: 0 hlasov 
Upravený Štatút rady školy nadobúda účinnosť dňom jeho schválenia – 12.10. 2023. 
 
K bodu 4: 
Riaditeľka školy oboznámila RŠ o výchovno-vzdelávacej činnosti primárneho a sekundárneho 
vzdelávania za školský rok 2022/2023. Pozri prílohu. 
Členovia RŠ hodnotiacu správu prerokovali a vzali na vedomie. 
RŠ vzala na vedomie Pracovný poriadok, Školský poriadok, Organizačný poriadok a ŠkVP Aprogen. 
 
K bodu 5: 
Po požiari na konci júna, sa podarilo škole za pomoci BSK, rodičov a priateľov školy opraviť 
poškodené priestory a zabezpečiť nové materiálne vybavenie týchto priestorov. V polovici septembra 
mohli žiaci a študenti 8-ročného Gymnázia nastúpiť do vyučovacieho procesu.  
Ďalšie nevyhnutné opravy a údržby obidvoch budov, ktoré bude škola riešiť cez plán údržby a opráv 
v kompetencii BSK: zateplenie vonkajšieho plášťa na Skalickej, elektrická inštalácia v obidvoch 
budovách, výmena okien v školskej jedálni na Teplickej sa má uskutočniť koncom októbra. BSK 
vyčlenilo na tento účel 50,000 €. 
Tiež sa majú zrekonštruovať telocvične v obidvoch budovách školy. Na Skalickej 1 ide o rekonštrukciu 
po požiari. Na rekonštrukciu obidvoch telocviční na Teplickej už bolo zo strany BSK vyčlenených 150 
tisíc €. 
 
K bodu 6: 
Vzhľadom na požiar v budove školy bolo prijatých niekoľko opatrení:  

1. Škola prijala opatrenia v oblasti fyzickej a objektovej bezpečnosti.  
2. Na školu boli prijatí 3 noví psychológovia, celkovo ich v školskom roku 2023/2024 na škole 

pôsobí 5. 
3. Ak dieťa navštívi psychiatrickú ambulanciu, rodičia sú povinní o tomto školu informovať, aby 

sa predišlo nepríjemným situáciám. 
4. Škola sa znovu pokúsi požiadať MŠVVaŠ SR o zriadenie psychologického centra pre nadané 

deti priamo na škole.  
5. Škola organizuje aj pre študentov aj pre zamestnancov rôzne psychologické prednášky 

zamerané na zastabilizovanie ich psychickej pohody pomocou podporného tímu 
a intervenčných psychológov. 

p. Cádra: Informoval ostatných, že škole bol zo strany polície pridelený samostatný preventista, teda 
je zastúpená preventívna zložka, nie len represívna zložka.  
Ďalej bolo uvedené, že vyšetrovanie požiaru stále prebieha.  
RŠ vzala na vedomie všetky informácie a skonštatovala, že opatrenia prijaté školou sú nateraz 
dostatočné. 
 
Diskusné príspevky: 
p. Vidanová: Nastolila tému duševného zdravia a potrebu zabezpečiť pre všetkých študentov možnosť 
spolupracovať s psychológom, riešiť problémy v častejších komunitách a rozhovormi s odborníkmi. 
Rodičia škole pomohli mediálne aj finančne a bolo by pozitívne poinformovať ich o všetkom, čo sa 
zabezpečilo z ich finančnej zbierky. 
p. riaditeľka: Informovala prítomných, že na samotnej škole funguje podporný tím zložený 
z psychológov, ktorí spolupracujú podľa potreby na obidvoch školách, výchovného poradcu, triednych 
učiteľov.  
Ďalej informovala, že na darovací – transparentný účet Ľudia ľuďom spolu s darovacím podúčtom 
AVOS-u (niektorí rodičia poslali darované financie na účet OZ AVOS) sa vyzbieralo necelých 85,000€. 
Sanáciu poškodených častí budovy a ich vyčistenie zabezpečilo BSK. 
Celková škoda bola vyčíslená na cca 750 tisíc €. 
RŠ bola informovaná o zvýšení ročného poplatku na základe podnetu rodičov z Rodičovskej rady 
zo 400 € na 600 € ročne. 
Sofia Konečná: Informovala RŠ o práci Školského parlamentu. Pripravujú rôzne akcie, spolupracujú 
s predsedami jednotlivých tried, snažia sa stmeliť študentov školy, aby sa vytvorila komunita, ktorá je 
hrdá na svoju školu. Tiež pracujú na systéme mentorstva – zastupovania tried pri rôznych 
problémoch. 



p. Velická: Navrhla vytvoriť niečo ako komunitu rodičov. Rodičia by ocenili odbornejšie poradenstvo pri 
komunikácii s deťmi hlavne v období dospievania. Mohlo by ísť o prednášky pre rodičov, ktoré by 
zabezpečila škola a poskytla rodičom odborné rady v oblasti komunikácie s deťmi v chúlostivých 
obdobiach ich života. Zároveň by rodičia mali možnosť vzájomne diskutovať.  
 
K bodu 7: 
Predsedníčka RŠ poďakovala prítomným za účasť a ukončila zasadnutie RŠ. Ďalšie zasadnutie RŠ je 
predbežne naplánované na február 2024, v prípade potreby, môže byť zasadnutie RŠ zvolané aj 
v skoršom termíne.  
 
 
 
 
 
 
 
Zápisnicu vyhotovila:         Mgr. Renáta Šramová                   .................................................. 
                                          tajomníčka Rady školy                                    podpis 
 
 
 
Zápisnicu overili:               Mgr. Katarína Karšňáková             .................................................. 
                                    zástupkyňa predsedníčky Rady školy                     podpis 
 
 
 
Schválil:                    Ing. Alexandra Velická, PhD.                 .................................................. 
                                     predsedníčka Rady školy                                       podpis 


